
Referat fra møte i orgelkomiteen 24.10.17 
 
Tilstede: 
Tilstede: Knut Rygh, Stein Skøyeneie, Sturla Stålsett, Bjørn Sagmoen, Haakon Wium Lie, 
Espen takle 
 
Saksliste og referat: 
 
O 7/17 Møte med kantor Halgeir Schiager 
 
Som orienterte litt om det historiske rundt orgelbyggeren Albert Hollenbach. 
Og veien fram til nytt orgel i Sofienberg kirke. 
 
Stikkord fra Schiagers innlegg: 
 
Grunnleggende for prosessen i Sagene er: 

- Å skape forståelse for prosjektet 
- Å ta vare på og utvikle til et instrument som er stort nok til Sagene kirke 
- Hollenbach til ære! 

 
Forutsetter hardt arbeid lokalt. 
Sterkt påtrykk vil kunne utløse aktivitet/midler.  
Lokal politikere er viktig! 
 
Han skisserte to mulige «retninger»; gjennom Kirkevergen eller via lokale politikere i Sagene 
som kan utøve påtrykk på sentrale politikere/rådhuset. 
For eksempel BU henstillle til Byrådet om saken. 
  
Vi har en relativt stor egenandel, jfr Frogner.  
 
Sagene har noe i/med Hollenbach-orgelet som ingen andre kirker i Oslo har. 
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